
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 marca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Błaszczaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

NSZZ Policjantów domaga się natychmiastowego wycofania urządzeń typu Iskra-1. Korzystanie z nich 

może narazić funkcjonariuszy na odpowiedzialność karną. 

Prawdziwość pomiarów prędkości wykonanych za pomocą rosyjskiego urządzenia typu Iskra-1 od lat jest 

kwestionowana przez kierowców. Jak informują eksperci, radar nie tylko jest podatny na zakłócenia, ale też 

nie pozwala na jednoznaczną identyfikację pojazdu, który przekroczył prędkość. Wiązka fal jest na tyle duża, 

że utrudnia poprawne wykonanie pomiaru na drodze wielopasmowej. Dlatego kierowcy, którym drogówka 

zmierzyła prędkość za pomocą tego urządzenia, często nie przyjmują mandatów, a w sądach są uniewinniani. 

W związku z tym zapytuję Pana Ministra, co ministerstwo zamierza zrobić w przedmiotowej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 


